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Beste meneer  Van der Ven,

Op 22 september jl. hebben wij uw brief ontvangen. In deze brief richt u zich tot de directie van 
Chemours en doet u hen het dringende verzoek om te stoppen met de uitstoot van schadelijke 
stoffen. U maakt zich zorgen om de gevolgen die fluorpolymeren hebben voor zowel het milieu als de
gezondheid van de inwoners van Dordrecht.

Wij begrijpen uw zorgen. Ook wij vinden dat stoffen die fluorpolymeren bevatten niet in het milieu 
thuishoren. Als gemeente Dordrecht  spannen wij ons in om de uitstoot van schadelijke stoffen te 
beperken en trekken daarin op met het Rijk, provincie en andere gemeenten met als inzet een veilige
en gezonde leefomgeving voor onze inwoners.

Ik hoop u hiermee antwoord te hebben gegeven. Heeft u nog vragen over PFAS en gezondheid? Op 
de website van de GGD vindt u hierover veel informatie. Staat uw antwoord hier niet bij? Neemt u 
dan gerust contact op met de GGD Zuid-Holland Zuid. Zij zijn te bereiken via telefoonnummer 078-
7708500.

Met vriendelijke groet,
Maurice Roubos
Junior beleidsadviseur milieu gemeente Dordrecht

https://www.ggdzhz.nl/gezondheid-en-milieu/pfas-en-gezondheidsadviezen

